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Mandag 25.11.2024 
Klubbhuset kl 18-19.30 

 

 

Saksnummer Sak Tid Ansvarlig 

1-1 Godkjenning av protokoll og innkalling 5 min Gillund 

1-2 Toppfotball 20 min BF/Sverre 

1-3 Økonomi 30 min Stadheim/Eirik 

1-4 Status fra sportssjef/admin 20 min Stadheim/BF 

1-5 Frivillighet 15 min Gillund 

1-6    

1-7    

 
 

 
 
 
Innkalt: Dag, Anders G, Eirik, Ronny, Jannicke, Ove, Anders Stadheim, Bjørn Frode 
+ Sverre og Mikkel til første del om toppfotball.  
 
Frafall:  
 
 
 
 

Møtedato 25.11.24 

 

Saksnummer 1-1 

Saksbehandler Anders 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Godkjenning av protokoll og innkalling 

Bakgrunn:  
 
 
Innkalling til møtet er sendt ut på mail.   
 

Vedtak: 
 
Innkallingen til møtet 25.11.24 er godkjent. 
 

Styrets bemerkninger: 
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Møtedato 25.11.24 

 
Saksnummer 1-3  

Saksbehandler Anders, BF  

Type sak Orientering/Beslutning  

Saksnavn Budsjett 2025 

 

Budsjettet er lagt frem for styret. Etter en gjennomgang skulle administrasjonen følge opp to 
usikkerhetspunkter. I etterkant er dette fulgt opp, og styret har godtatt siste versjon for 
videresending til Sverre. Budsjettet viser et resultat på 18.500 NOK.  
 

Styrets bemerkninger: 
 
Det var også et ønske om at prognosen for 2024 lå i samme versjon, for å få en bedre oversikt. 
 

 
  

Møtedato 25.11.24 

 

Saksnummer 1-2 

Saksbehandler Sverre/BF 

Type sak Orientering/Beslutning 

Saksnavn Toppfotball 2025 

 

ØHILs damelag rykket ned fra 1.divisjon. Det er støtte fra ØHIL Fotball for å forsøke å komme tilbake til 
1.divisjon. I 2024 har Fotball overført 400.000 kr til Toppfotball. I 2025 vil Fotball overføre den samme 
summen. Det er laget budsjetter for 2025 både for ØHIL Fotball og for ØHIL Toppfotball med en overføring 
på 400.000 (ført som «gave»), og begge budsjettene ender i balanse.  
 
Vedtak: Fotball overfører 400.000, og det føres som gave til Toppfotball i budsjettet for 2025.  
 

Styrets bemerkninger 
Intet å bemerke 
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Møtedato 25.11.24 

 
Saksnummer 1-4  

Saksbehandler BF  

Type sak Orientering/Beslutning  

Saksnavn Sportslig orientering 

Anders og BF oppdaterer styret.  
• Personal 

o Pga damelagets usikkerhet, så har rollene ikke blitt fordelt enda. Det er enighet om at dette 
haster.  

o Det er sannsynlig at hvem som skal være hvor er klart før midten av desember.  

• ØHIL Extra 
o 42 påmeldte på jentene, startet i august.  
o 43 påmeldte hos guttene, etter to uker (startet 20.nov). Her vil det bli flere påmeldte. De 

fleste er fra 2012 og 2011, og noen få fra 2010 og 2009.  
o Responsen på begge kjønn har vært svært god.  

• Medlemsundersøkelser 
o Tre medlemsundersøkelser er sendt ut, og Stadheim holder på med å samle inn data. 

Stadheim følger opp med mer oversiktlig rapport og deler dette med styret.  

• Anlegg 
o Anleggsmøte er planlagt 13.des med Dag, Andreas, Anders, Sverre og BF. Agendaen er 

tredelt:  
▪ Jarmyra: Kartlegge muligheter for toalettbygg og garderobrakker.  
▪ Hosle: Undervarme på niern + vedlikehold/oppgradering/fjerning av ballbinge + 

vurdering av toalettbygg 
▪ Klubbhuset: Oppgradering/utvidelse 

o Innbytterbenker og boder på Ferd: Innbytterbenkene er ferdig, og bodene ferdigstilles av 
Hammer og Sag rundt 3.des. Strømtilkobling og innredning av bur gjøres av oss selv. 
Johan Breistein har holdt i prosjektet.  

Styrets bemerkninger: 
 
Intet å bemerke 
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Møtedato 25.11.24 

 
Saksnummer 1-5  

Saksbehandler   

Type sak Orientering/Beslutning  

Saksnavn Strategi 

 
Fotballavdelingen har fulgt tett opp prosessen ledet av hovedstyret. Gillund fortsetter dialogen med 
hovedstyret sammen med administrasjonen.  
 

Styrets bemerkninger: 
Intet å bemerke 
 

 
 

Møtedato 25.11.24 

 
Saksnummer 1-6  

Saksbehandler   

Type sak Orientering/Beslutning  

Saksnavn Frivillighet 

 
Øke frivillighet utenom lagsdrift. 
Styret ser på muligheten for å ha en frivillighetsansvarlig i Styret og jobbe tett med Admin for å se hvilke 
oppgaver / mål vi har for frivilligheten. 
 
 
 

Styrets bemerkninger: 
Intet å bemerke 
 

 


